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To:

aCc ) @minvws.nl]
From

Sent: 27 AM

Subject: RE: Aanvullend onderzoek inkoop PBM

Received: Tue 10/12/2021 8:11:28 AM

Goede mail [EERLR helemaal mee eens.

Vanochtend afgesproken dat checkt welke departementen nog geen contactpersoon per mail hebben aangegeven.
Die departementen worden door nagebeld.
Zodra de contactpersonenlijst compleet is zal ik de bijeenkomst plannen en met

[EXER cenca voorbereiden.

Groet

Van:EEEJIEEI @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 12 oktober 2021 08:00

Aan: 5.1.2e <BRERIPERN @ minvws.nl>;

CC: 5.1.2e ) <IRZEN @ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Aanvullend onderzoek inkoop PBM

@minvws.nl>
SAEN@ minvws.nl>

Goedemorgen

Hieronder een paar bullits die desgewenst kan gebruiken:

¢ Voormalig Minister van Ark heeft voor het zomerreces aan de Tweede Kamer een onafhankelijk forensisch onderzoek

toegezegd naar de inkopen van persoonlijke beschermingsmiddelen tijdens de COVID-crisis.

«+ Een onderzoek waarbij “de onderste steen boven dient te komen”.

« Bij dit onderzoek zit er spanning tussen enerzijds de beoogde transparantie en het onafhankelijke karakter van het

onderzoek en anderzijds het voldoen aan de vereisten van de AVG.

+ Ter illustratie: het onderzoeksbureau Deloitte wil onder andere graag alle relevante e-mails en whats-app berichten van

de betrokken ambtenaren bij het onderzoek kunnen betrekken.

¢ Bij betrokken ambtenaren gaat het niet alleen om VWS-ambtenaren maar ook om collega’s van andere departementen
die destijds betrokken waren bij de inkoop van persoonlijke beschermingsmiddelen.

«  Ambtelijk VWS heeft na intensief overleg met Deloitte een werkwijze afgesproken waarin we zowel het onafhankelijke
karakter van het onderzoek kunnen borgen als aan de vereisten van de AVG kunnen voldoen.

. De [REY an vws,EEE. heeft haar collega’s gevraagd om medewerking te verlenen aan dit onderzoek.

¢ Graag wil ik dit verzoek in dit SGO bevestigen.
e Het team binnen VWS dat betrokken is bij dit forensisch onderzoek zal op korte termijn een interdepartementaal overleg

plannen om de contactpersonen van de betrokken departementen te informeren over het doel van het onderzoek en de

afgesproken werkwijze met Deloitte.
+ Ik denk overigens dat het goed is om binnen afzienbare termijn ook binnen de ICBR van gedachten te wisselen over de

te volgen werkwijze bij dit soort onderzoeken.

* Het zou mijns inziens namelijk goed zijn als we interdepartementaal een paar basisafspraken kunnen maken die we

volgen als dergelijke onderzoeken aan de orde zijn.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel

E-mail: minvws.nl

van: INEEEERNIN)EEXECM@ minis i>
Verzonden: maandag 11 oktober 2021 12:53

@minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

cc: 5.1.2e
.
<A @ minvws.n|>

Onderwerp: RE: Aanvullend onderzoek inkoop PBM

Hai,

Het geven van een presentatie aan de belangrijkste stakehouders lijkt mij erg slim.

JICRERwie
het ook graag in SGO

bespreken. Kan aan hem wats en/zinnen gestuurd worden over hoe wij e en waar we tegenaan lopen? Is het

misschien ook een idee om aan mee te geven dat er vanuit de werkgeversrol (BZK) iets meer duiding mag komen zodat

we niet als departement zelf all n uitzoeken? Notitie hoeft niet.



815175

Hartelijke groet,

@minvws.nl

Verzonden: vrijdag 8 oktober 2021 17:38

CC: X @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Aanvullend onderzoek inkoop PBM

Vanwege de link die merous

JEERLn
SZW legt met het SGO en de ICBR, breng ik deze reactie nog even apart bij jou en

BEonder de aandacht.

Groet,

dubbel



815175


